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 )זום(. הישיבה התקיימה כשיחת ועידה בוידאו 

 

רויטמן, מיטל דביר, מתן אלדר, לירן   נוכחים: ד"ר אסנת סגל, טלי בר משה, ד"ר אריאלה יוקל, דפנה

ד"ר לימור  , ד"ר דבורה בראנד  ,ד"ר שבע שלמון  , אהרון, ענבר נחום, מוריה הלמן, זהר לרר פטקין

 . לביא

 נעדר : גלעד אמשלום 

 עדכונים שוטפים 

 סטטוס הכינוס .1

נרשמים. נכון לבוקר הישבה. האפליקציה עלתה   700שיש כ ד"ר שבע שלמון עדכנה 

במליאת היום השני אסנת תסכם את    יש רקע זום לכל המרצים ולחברי הוועד.לאוויר. 

השנה, ואחר כך נתחלק לחדרים בסגנון "פגוש את הוועד" חדר הנהלה, חדר ועדת  

השתלמויות, ועדת כינוס, ועד מדיה, חברות וקשרי עמיתים, ובנוסף חדר לועדת נייר  

מבקשת שועדת מדיה תקדם את ההרשמה והתכנים   עמדה קל"ת במערכות החינוך.

 השבועיים האחרונים. קידום נמרץ של 

 פניית קלינאיות איכילוב בעניין בדיקות סקר שמיעה סטטוס  .2

פנייה של קלינאיות אל האגודה שמבקשים אותן להדריך טכנאי   שהיתה  ,אסנת עדכנה

 שמיעה לבצע את הבדיקות, וכתבנו את המכתב בנושא, ופרסמנו אותו.  

  לאחר התייעצות משפטית.  היה דיון קצר האם זו הדרך לפעול. הובהר שכל המידע יוצא

מביעים את  הובהר שתפקידו של משה"בר לפקח. אנחנו כאגודה פועלים כשפונים אלינו ו

 סקילינג של המקצוע. -עמדת האגודה המקצועית, ןמזהירים מדה

 סקילינג" -כנס משותף "דה .3

טלי עידכנה שהיא חלק מקבוצה של קידום בריאות שיוויונית. חברות בה גם רב"ע, פרופ'  

אורלי בנימין סוציולוגית חוקרת מקצועות, מאונ' ב"א, חנה בית הלחמי, אשת שיווק ועוד,  

לקדם את המקצועות מהיבטים רחבים של מהלכים יותר גדולים. ליצור   והמטרה היא 

סקילינג. מונח  -מודעות לנושא ושיח. מתוכנן כנס ליום האישה הבינלאומי שיעסוק בדה

- בסוציולוגיה המתאר שינמוך של אנשי מקצוע ומקצועות מסיבות שונות נקרא גם דה

וס ויהדות התוקה, קליטת עלייה  הצעת החוק של פינדר - פרופשיונליזשן. דוגמאות למשל

שלא עומדים בקריטריונים של רשיון משהב"ר או לקחת כח עזר למינהו  של אנשי מקצוע 

 ולהגיד "זה רק לעשות בדיקת שמיעה, את הפירוש קלינאית כבר תעשה" 

 לימור שאלה אם זה מתייחס גם להעסקת סטודנטיות  

על  (, כותרתו היתה: " 2איכילוב )ס' זהר ציינה, שגם הפוסט שעלה בנושא בהקשר של  
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"  , ופגיעה מתמשכת במקצועDeskillingאיכילוב*, ייחודיות, הנמכת דרישות מיומנות, 

 לתרגל את המונח הזה. סקילינג, תתחילו  -בהמשך צוין דה 

השיבה שזה בהחלט דה סקילינג. שאנשי המקצוע נחשבים פחות שווים. שפרקטיקות  טלי 

מועברות לאחרים עם פחות מיומניות פחות הכשרה ופחות  של אנשי המקצוע נלקחות ו

 למידה. בזה יעסוק הכנס. זה קורה במקצועות נשיים, ולא רק.  

פרופ' אורלי בנימין תתן הרצאת מפתח בנושא, ובהמשך הרצאות נוספות ומקרים ודוגמאות.  

 לעורר את השיח. פנינו גם לארגון האחיות ומחכות למענה מהן. 

 . באומנות ים רו גם האגודה של השינניות נמצאות, של המטפלבנוסף לאלו שהוזכ

זה יצירת שיח על הנושא של מתן דגש גדול יותר בכלכלה, דווקא למקצועות   זה בחיתולים. 

הטיפוליים, שלכאורה לא מקבלים את היחס והמקום. דווקא השנתיים של הקורונה הדגישו  

של האדם. בכל העולם יש תנועות לשינוי     well beingאת חשיבות המקצועות הדואגים ל 

 המודעות. בקרוב גם אצלנו. 

 אסנת ציינה שהיא רוצה לראות בעתיד נשים שובתות. שיום אחד נשים לא יגיעו לעבודה. 

 טיול גיבוש של הוועד  .4

. בדיוק למחרת הכנס. הכיבוד הוא שכל אחד יביא לעצמו.  26-01זהר הטיול מתוכנן ל 

 ד. אכול כפי יכולתך.  קטיף התותים במחיר מיוח 

 הוצע שכל אחד יביא כיבוד ונעשה פיקניק משותף.  

 שח לאדם.  40. כ הצבעה להחלטה אם האגודה תממן את תשלום הכניסה לקטיף 

דבורה העירה שיש הבדל אם משלמים רק לחברי הוועד או גם לנילווים. זהר ציינה שאין  

 צורך באישור הוועד, אך למען הסר ספק מעלה להצבעה. 

  5   בעד 

 0   נגד 

 8  לא הצביע /נמנע

 ההצעה התקבלה ברוב קולות 

 קורס שיקום נוירולוגי  .5

ענבר עדכנה שהסתיים קורס עומק בשיקום נוירולגי. תוגובות מאוד טובות. אפילו  

מוותיקות. אמרה משתתפת מהשיקום בלוינשטיין שהיא התלבטה אם להירשם, ולמדה  

 דברים חדשים. 

 עם הפנים קדימה מתכננים השתלמות בתחום פצליאליס וקורס עומק מתקדם. 

 אריאלה ציינה שענבר תמליץ מי מהמרצים יתאים לקורס מתקדם. 

זהר ציינה שהמפגש האחרון כלל הרצאת השראה של הסיפור האישי של יהל בן נר. היא  

וענבר    הציעה לתת אותו גם בשבוע המודעות להפרעות בתקשורת. עוד ציינה שהיא

ממליצות על ההרצאה הזו גם לכנס של השנה הבאה, ואולי אפילו למליאה. זה כמובן  

זהר הדגישה שיהל בן נר יודעת לספר את הסיפור שלה גם   נתון להחלטת ועדת כינוס.
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לקהילה המקצועית של קלינאי תקשורת. יש לה גרסה גם לקהל משתקמים וגם לקהל  

 הכללי. 

 ישהו יראיין אותה לקראת שבוע המודעות. אריאלה הציע שאולי כדאי שמ

ענבר ציינה שיש פודקאסט פסיכולוגיה שיקומית שהיא התראיינה בו, אבל כדאי אולי  

 באמת לעשות ראיון מהזווית הייחודית שלנו, מהפריזמה של השיקום. 

לימור אמרה שאין טעם להביא אותה גם לשבוע המודעות וגם לכנס. אולי להשאיר אותה  

 ס. למליאה בכנ

 נענתה שבשבוע המודעות זה לקהל הרחב. 

אסנת אמרה שהיא לא מתאימה למליאה בכנס. אולי לפתיחת מסלול שיקום. הרצאת  

המליאה אמורה להיות מרחיבת אופקים עם ניחוח מדעי, בתחום הנושק לעיסוק שלנו,  

 אך לא במקצוע שלנו באופן ישיר. 

ואוצ'ינג ויכול להיות שעד השנה  טלי ציינה שיהל לומדת כעת תחום של מנטורינג או ק

 הבאה, אפשר יהיה להגדיר איתה הרצאה יותר רחבה. 

אסנת הדגישה שהכנס שלנו הוא כנס מדעי. ולא מסחטת דמעות. לא מתאים לפתיחת  

 איש.   700כנס של 

 ועדת אתיקה  .6

  6לירן עדכן שוועדת אתיקה התכנסה אחרי זמן רב. בראש הועדה ד"ר נילי לוי, לירן ועוד 

רחלי    עו"ד  פרופ' ג'ודי בליינדר ד"ר אריאלה נחמני, דבי קסטל, מירב אנגל,   ת.חברו

 חיצונית לוועדה.  יועצת  – גנות -ניסנהולץ

 זהר הסבירה שלעיתים יש צורך להתייעץ בעניין משפטי כשיש שאלות אתיקה.  

לירן ציין לדוגמה, שהוועדה לא מטפלת בפניות של קלינאיות שאינן חברות האגודה, ועל  

קלינאיות שאינן חברות. היה דיון בנושא ופרופ' ניסנהולץ ייעצה שכך לנהוג. לאגודה אין  

סמכות לגבי מי שאינו חבר בה. כך נהוג בעולם. היא לא מתערבת בנושאי הדיון של  

 ממנה חוו"ד לגבי הזווית החוקית. הוועד, למעט כאשר מבקשים 

 לימור ציינה שהוטרדה מאיטיות קצב עבודת הוועדה. 

זהר ציינה שהיתה לקות בתפקוד הוועדה, ולכן לירן הצטרף ולקחת זאת תחת אחריותו  

 להניע את הדברים. בפועל וועדה לא פעלה כמה חודשים ברציפות. 

 השתלמויות  .7

ל. קיוינו שוועדת קול יעזרו לפרסם. הגיעו בפועל  אריאלה ציינה שקיימנו וובינרים בנושא קו 

מעט משתתפים עד כדי כמעט אי כיסוי עלויות. חברי ועדת קול מבקשים גם להשתתף  

בוובינרים בחינם. לאחרונה קרה מקרה לא נעים. היא )אריאלה( בקשר עם ד"ר אידי הפנר  

פורום קול. לפני   מרצה מחו"ל, בקשר להביא אותה להרצות בארץ. היא התייעצה עם חברי 

החברים בהנהלת האיגוד הם אותם  הערה: הרבה משבועיים נודע שאיגוד הקול )-כשבוע 

הזמין את המרצה להרצות אצלו, והערב היא מרצה,  , חברים בפורום קול באגודה. ז.ל.פ.(

במסגרתם.  ד"ר הפנר אמרה לאריאלה שהיא לא תיקח מאיתנו שכר הרצאה, ובכל זאת לא  
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ום לעוד הרצאה. חברי פורום קול לא תיאמו את הנושא עם אריאלה,  ברור אם יש מק

 והתקדמו עם המרצה הזו במקביל, מחוץ לאגודה. 

 גופים שונים?  2טלי תהתה שאולי המרצה לא מבינה שהיא מדברת עם 

 אסנת ואריאלה השיבו שאין אי הבנה. אריאלה הדגישה שחברי פורום קול, בטוח מבינים. 

המנהל של איגוד הקול, ולא ידעו, לכאורה,  מסתבר ששרי לוטם ועופר אמיר כבר לא בוועד 

 על המהלך. לדברי שרי לוטם. נשאר טעם רע בנושא. 

 עוד ציינו שד"ר דברה פילנד, איתה היינו בקשר, לא משיבה לאימיילים שלנו. 

. בהמשך  7.3ת מור. ב , של גיתיICFבתכנון עוד וובינר שאולי יהיוך לקורס או סדנה, בנושא 

 אולי היא יחד עם גילה טובול יעבירו סדנאות. 

 אתר האגודה  .8

 ענבר עדכנה שהצוות של הפרויקט מתקדם. 

 זהר ציינה שלירן נעתר לבקשתה לנהל את הפרויקט. 

 הרכב ועד האגודה  .9

 בוועד. אינו פעיל נערך דיון על כך שאין זה יאה שגלעד  

, והוא התנצל ואף ציין שיש לו תחושה של מקרים של ניגוד  זהר ציינה ששוחה איתו 

, בכתב או בעל פה, להודיע על סיום  עיניינים. זהר ביקשה ממנו לפנות ליו"ר האגודה

 זה לא נעשה. גלעד הסכים איתה אך ולפתור את הנושא לכאן או לכן.   ופרישה 

עניינים בנושא זה או  לימור השיבה שכל אחד מחברי הוועד עשוי להיות מצוי בניגוד 

 אחר, וכל עוד אנו נוהגים בשקיפות, זה לא העניין. 

לעניין התזמון של ההחלטה, זהר ציינה שבמועד זה מלאה שנה לפעילות הוועד, ולכן קל  

לחשב אם הוא עומד בתקנון התנהלות חברי הוועד. והוא לא. גלעד לא הגיע לאף  

 ישיבה. 

ריך לסיים זאת אחת ולתמיד. הוא לא הגיע לאף  צ עוד ציינה לימור שגם מבחינת הנראות 

 ישיבה. אינו פעיל כלל. 

 אסנת ציינה שאינה מרגישה בנוח עם הנושא.  

זהר הציעה שהיא תוציא מכתב, בהמשך לשיחה הטלפונית, הכולל ציטוט מתוך תקנות  

 הצעתה התקבלה.  החובות והזכויות של חבר הוועד, עם הודעה על סיום התפקיד.
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